
VERSLAG ALV NNV 4 juni 2024 – online – 17.30 uur  - CONCEPT 

Aanwezig: zie presentielijst 

Verslag: Gertie Schouten 

 

1. Opening en vaststelling agenda   

Voorzitter Christa Hooijer opent de vergadering. De nieuwe NNV-directeur Gertie 
Schouten en de nieuwe NTvN-hoofdredacteur Ans Hekkenberg stellen zich voor, daarna 
de rest van de aanwezigen, die vertellen waar ze natuurkunde hebben gestudeerd.  

2. Verslag ALV 26 mei 2023 (NNV-2023-134)  

De notulen van de ALV van 26 mei 2023 worden goedgekeurd 

3. Korte terugblik op het afgelopen jaar 

Christa vertelt dat het veel moeite heeft gekost een nieuwe directeur te vinden, vandaar 
dat tijdelijk Simone Molenaar als interim-directeur werd aangesteld. Bij NWO Physics 
was er een zeer geslaagde NNV-focussessie, het FYSICA congres vond plaats in Delft. 
Nynke Dekker won de Physicaprijs en werkt inmiddels als hoogleraar op Oxford. Christa 
vertelt ook over de activiteiten van de sectie Onderwijs, waar de vernieuwing van de 
ontwerpruimte tot grote zorgen leidt, ook nog in 2024.  

Noortje de Graaf doet verhaal over Quarktravel, dat in 2023 reizen naar natuurkundige 
onderzoekscentra zoals CERN organiseerde. Zo’n 600 leerlingen gingen mee. Een team 
van docenten speelt een grote rol bij de organisatie, op vrijwillige basis! 

De AMO-sectie hield een conferentie in oktober, na Lunteren bevalt Noordwijk als 
nieuwe locatie uitstekend. Ook de sectie subatomaire en astrodeeltjesfysica kwam 
bijeen, onderwijs is heel actief. Plasmafysica ontwaakt uit zijn winterslaap.  

Over de studieverenigingen vertelt Myrdhin van der Zwet, de gloednieuwe voorzitter van 
SPIN, hoe belangrijk de bijdragen van de NNV zijn voor de activiteiten. 

Op internationaal vlak vertelt Christa over een aanpassing van de statuten van de EPS, 
wat leidde tot een vergadering waarin 52 wijzigingen werden besproken en in stemming 
gebracht. 

4. Leden van Verdienste 

Noortje de Graaf wordt benoemd tot Lid van Verdienste wegens haar activiteiten als 
verenigingsmanager en directeur van de NNV tussen 2007 en 2023. Ze krijgt achter haar 
laptop bloemen en een oorkonde uitgereikt door Anja Al van het secretariaat - en min of 
meer Noortjes buurvrouw. 

5. NTvN 

Hoofdredacteur Ans Hekkenberg doet verslag. Het tijdschrift gaat heel goed. De redactie 
wisselt veel van samenstelling, er zijn veel vrijwilligers, maar altijd behoefte aan nieuwe 
mensen. Willemijn Reinsma biedt zich ter plekke aan voor redactionele ondersteuning, 
waardoor de vergadering voor Ans naar eigen zeggen al bij voorbaat een succes is. Ans 
wil de redactie wat diverser maken, met vrouwen, mensen met een migratieachtergrond 



of uit de queergemeenschappen. Qua vakgebieden zou versterking qua kennis van het 
bedrijfsleven en onderwijs welkom zijn. Van de studentenredactie is er veel doorstroom 
naar de reguliere redactie. Een themanummer over de zon is in de maak. 

Omdat de NTvN-prijsvraag voor promovendi de laatste jaren niet goed loopt, is besloten 
de prijs de eerstvolgende keer toe te kennen aan een infographic over hun onderzoek ipv 
een artikel. “We willen uitproberen of dat iets oplevert.” Christa suggereert Ank in 
contact te brengen met Mirjam Teunissen, die hier veel mee heeft gedaan. Mirjam Sterl 
vraagt of de prijs ook voor niet-Nederlandstalige bijdrage is? Bij infographics kan dat, zegt 
Ank. De vertaalkosten zijn dan veel lager. Ook een voordeel t.o.v. artikelen. 

6. Afsluiting van het verenigingsjaar 2023 

• Jaarverslag (NNV-2024)   

Ferrie Aalders komt terug op een opmerking, die hij een jaar eerder ook al heeft gemaakt: 
hij zou graag overzicht ledenaantallen zien in jaarverslag. Christa excuseert zich dat dat 
in de overdracht niet goed is gegaan en zegt toe dat volgend jaar wél cijfers over 
ledentallen zullen worden opgenomen. En dat hij dit najaar al informatie daarover krijgt. 

ACTIE: cijfers over ledenaantallen opnemen in volgende jaarverslag. 

• Financiële jaarrekening (NNV-2024) – De accountant heeft de jaarrekening 
gecontroleerd en akkoord bevonden 

De jaarrekening wordt unaniem goedgekeurd. Noortje de Graaf maakt wel een 
aantekening bij de prijzenpost. Die is hoger dan de 6250 euro die zij zou verwachten. 
Peter geeft aan het uit te zullen zoeken. 

De ALV verleent décharge aan het voltallige bestuur. 

7. Bestuurswisselingen 

De aftredende bestuursleden Hans Hilgenkamp (DB), David de Jager, Jasper Knoester en 
Sylvia Barlag (AB) stellen zich herkiesbaar en worden herkozen voor een nieuwe termijn. 
Hans geeft aan dat hij mogelijk eerder plaatsmaakt als een goede opvolger is gevonden. 

Saskia Plekkenpol en Petra Rudolf treden af als AB-lid en worden zeer bedankt voor hun 
diensten. 

8. Duurzaam gezonde financiën NNV 

Christa vertelt dat de NNV door oplopende kosten en een veranderende samenleving 
waarin lidmaatschap van een vereniging niet vanzelfsprekend is, zich moet bezinnen op 
de toekomst. Dit speelt, zoals bekend, al enige jaren en is een fenomeen waar 
verenigingen in alle soorten en maten mee te maken hebben. DB en AB zijn hier druk 
mee bezig, want gezien de tendens is dit niet eeuwig vol te houden. De reserve ligt echter 
nog altijd boven de 250.000 euro, wat het DB ziet als het kritieke punt, omdat als het 
misgaat de zaken op een behoorlijke manier moeten kunnen worden afgerond en met 
name het personeel tijd heeft om naar nieuw werk uit te kijken.  

Er wordt gekeken naar financiële zaken, naast contributie is er geld uit andere bronnen 
nodig, en ook zeker naar de vraag of de vele NNV-activiteiten nog altijd goed aansluiten 
op de behoefte. En welke nieuwe initiatieven kansrijk kunnen zijn. Het is nog niet zover 



dat het DB al een plan kan voorleggen. De lijn is om hier goed onderzoek naar te doen, 
maar tegelijk ook op experimentele basis dingen uit te proberen en te kijken wat werkt. 
Zoals laagdrempelige regionale initiatieven, of activiteiten waar mensen op vrijwillige 
basis een bijdrage voor storten. 

Ferrie oppert crowdfunding en crowdsourcing. Volgens Christa zeker opties, maar wel op 
het moment dat er een plan is en opvolging aan kan worden gegeven. 

9. WvTTK/Rondvraag  

Ferrie zag bij FYSICA tot zijn vreugde dat de natuurkundekwartetspellen werden 
uitgedeeld. In het spel ontbreekt quantum. Hij heeft materiaal dat geschikt is om het 
kwartet mee aan te vullen, als er behoefte aan is. 
 
Peter heeft ontdekt waarom de post van het prijzengeld hoger is dan 6250 euro. De 
Minervaprijs en de Diversiteitsprijs zijn daar ook in meegenomen. Noortje zegt uit te 
zullen zoeken of dit dan wel juist in de boeken staat. 
 
Volgens Bert Lumeij is alarm op zijn plaats waar het gaat om het onderwijs. 20 à 30 
procent van het natuurkundeonderwijs dreigt te verdwijnen. De voorgenomen inkrimping 
is niet alleen slecht voor de leerlingen, maar ook voor de leraren. Het kan banen kosten. 
“We moeten op de trom slaan.” Christa suggereert Bert om contact te leggen met AB’er 
Peter Koopmans, die zich hiermee bezighoudt. Gertie wijst op de initiatieven van de 
NNV-sectie onderwijs, die er de avond ervoor nog over heeft vergaderd. Op 26 juni is er 
een kamerdebat over de plannen. 
 

10. Sluiting  

Christa Hooijer sluit de vergadering om 19 uur en dankt allen voor de aanwezigheid en 
inbreng. 


